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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 18. april 2013 

 
Tid og sted:   kl. 09.30 – 12.00, Skibotn fritidsklubb 
 
Tilstede:   Stian Forsaa, Eirik Skoglund, Jonas Stenberg Nilsen, Vebjørn Karvonen, 

Susanne Garden og Rebecca Ørnebakk.  
 
Forfall:   Ida-Kristin Larsen 
 
Vara:    Christian Davo Larsen 
 
 
10/13   Orienteringssaker 

 
a) Økonomistatus 
b) Ordførertur og RUST-møte 18. – 19. mars – Rebecca refererer 
c) Status Hatteng fritidsklubb 
d) Barnas og ungdommens kommunestyre 15. mai 2013 
e) Eventuelt 
 
Behandling: 
 
Referert i tillegg: 
 
f) Status småjobbsentralen 
 
Tatt til orientering 
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11/13   Høringsbrev utredning av ny grunnskolestruktur 
 
Kommunestyret har i sak 99/2012 vedtatt flg. i pkt. 4.5.2 
”Omgjøring til en sentralskole iverksettes august 2014. SOK nedsetter en 

arbeidsgruppe som utreder en felles ungdomsskole i kommunen.” 

 
Styre for Oppvekst og kultur (SOK) har satt ned en 
utredningsgruppe/arbeidsgruppe av fem personer: Dag Thore Nerheim (leder), 
Nina Nilsen, Birthe Hasle (HTV), Lars Einar Garden og May-Tove Lilleng. 
 
Gruppa har som mål å legge fram en innstilling til SOK 28. mai 2013 som igjen 
innstiller til kommunestyret. Utvalget har vedtatt å sende saken og vedtaket om en 
felles ungdomsskole i kommunen ut på høring til berørte parter, inkludert 
ungdomsrådet. 
 
Fristen er 12. april, men SUR har fått utsatt frist i forhold til sin møteplan. 
 
Ungdomsrådet skal arbeide med alt som berører ungdom og ungdoms levekår i 
Storfjord kommune, og skal tale ungdommens sak overfor kommunale 
myndigheter. Dette er et eksempel på en sak som berører hele ungdomsgruppa i 
kommunen, og ungdomsrådet bør gi en grundig og begrunnet uttalelse til utvalget 
som jobber med saken. 
 
Behandling: 
 
Ungdomsrådet vil gi følgende høringsuttalelse: 
 
Læringsmiljø 
Negativt: Flere elever per lærer gir mindre tid til faglig veiledning og 

oppfølging av den enkelte elev. Alle elever har krav på tilpassa 
opplæring. Små grupper og klasser gir ofte mer trygghet til den 
enkelte, slik at man f.eks. tør å ta ordet i klasserommet. Får ikke 
elevene god nok hjelp mister man læring, noe som på sikt kan 
ødelegge mulighetene på videregående. 

Positivt: Større klasser kan gi bedre muligheter for inndeling i grupper. 
 
Skolemiljø 
Positivt: Det kan være lettere å finne venner og dermed trives i 

skolehverdagen når det er ”flere å velge mellom”. På små skoler 
kan det ofte være lettere å bli utstøtt dersom du har gjort en dum 
ting. Man må ha det bra for å lære. 

Negativt: Undersøkelser viser at elever i små klasser ofte har bedre selvtillit. 
Det kan være vanskelig å oppdage mobbing på store skoler. 

 
Plass 
Negativt: Det er allerede for liten plass på Hatteng, f.eks. mangel på 

grupperom. Man sitter ofte i gangen. Ei utbygging vil koste penger. 
Positivt:  Det er ofte gruppeundervisning i gangen på begge skolene. Ei 

utbygging som følge av sammenslåing kan bedre denne situasjonen. 
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Samhold 
Positivt: Ungdom i hele kommunen blir bedre kjent, og vi blir mer som en 

kommune i stedet for ”Skibotn og Hatteng”. 
Negativt: Vi har allerede andre gode tilbud der man kan bli kjent: klubb, 

kulturskole, idretts- og kulturaktiviteter. 
 
Attraktiv skole 
Negativt: Hvis det viser seg over tid at læringsmiljøet blir dårligere kan det få 

folk til å la være å flytte hit, eller flytte fra. 
Positivt: Dersom det motsatte er tilfellet vil det være positivt. 
 
Økonomi: 
Negativt: Det koster å bygge ut, og det er allerede brukt penger på utbygging 

på Skibotn. Mer buss koster mer penger. Det vil ta lang tid å sikre 
inntjening. 

Positivt: Dersom elevtallet går ned på sikt er sammenslåing en innsparing. 
 
Reisetid:  
Negativt: Mange vil få økt reisetid, noe som kan påvirke helse og 

skoleprestasjoner. Det blir mindre tid til lekse og fritid. 
 
Et flertall på seks ser flest negative konsekvenser av sammenslåing, mens et 
mindretall på en ser flest positive konsekvenser av sammenslåing. 

 
 

12/13   Kulturell kurshelg 
 
(Utsatt sak fra forrige møte.) 
 
I sak 21/12 og 28/12 diskuterte ungdomsrådet kulturtilbudet for ungdom. 
Man var enige om at tilbudet gjennom kulturskolen og UKM er veldig godt, men 
at det kanskje ikke er alle familier som har råd til å delta. Det kunne derfor være 
viktig å jobbe med tilbud som ikke koster så mye, og ungdomsrådet ønsket å 
diskutere muligheten for å arrangere kurshelg, f.eks. i teatersport eller dans, på 
neste møte. 
 
Stian, Rebecca og Maria fikk i oppgave å kontakte aktuelle kursledere for å høre 
hva pris o.l. for ei kurshelg vil være. Disse resultatene legges fram, og saken tas 
opp for videre behandling på dette møtet. 
 
Behandling 14.12.2012: 
 
Saken utsatt til neste møte. 
 
Behandling 15.02.2013: 
 
Mulighetene for en sommerleir vurderes. 
Aldergruppe? 
Aktiviteter – valgfrie workshops. 
Sove i telt, med bål og frie aktiviteter på kvelden. 
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SUR avholder arbeidsmøte etter skoletid tirsdag 5. mars. 
Resultatene fra arbeidsmøte gjennomgås, og saken planlegges videre. 

 
 Behandling: 
 
 Tema: Musikk, teater og dans. 

Arbeidsgruppas utkast bearbeides og forslag til endelig opplegg legges fram på 
neste møte. 

 
 
13/13   Karriereveiledning i barne- og ungdomsskolen 

 
(Utsatt sak fra forrige møte.) 
 
Jonas orienterer om saken i møtet. 
 
Behandling 14.12.2012: 
 
Saken utsatt til neste møte. 
 
Behandling 15.02.2013: 
 
Jonas utformer utkast til brev som legges fram på neste møte. 
Utkastet gjennomgås i fellesskap. 

 
 Behandling: 
  
 Jonas la fram utkast til brev. Innspill fra SUR innarbeides før brevet sendes. 
 
 Enstemmig vedtatt 

 
 
14/13   Opplæring i saksframgang 

 
(Utsatt sak fra forrige møte.) 
 
Ekstrasak tatt opp i møtet. 
 

 
Behandling 14.12.2012: 
 
Saken utsatt til neste møte. 

 
Behandling 15.02.2013: 
 
Saken utsettes. 
 
Behandling: 
 
Saken utsettes til høsten når nytt SUR velges. 
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15/13   Ungdoms- og generasjonskonferansen 6. – 7. mai 2013 
 

(se vedlegg) 
 
For andre gang arrangeres det en Ungdoms- og generasjonskonferanse i Troms i 
regi av Ungdommens fylkesråd og Fylkeseldrerådet. Målet med konferansen er å 
bli kjent med hverandre på tvers av generasjonene og finne ut hva vi sammen eller 
hver for oss kan gjøre i hjemkommunene for å skape et bedre, varmere og et 
samfunn som vi alle kan trives i. 
 
Det er plass til to ungdommer fra hvert ungdomsråd. Det er gjort ei 
forhåndspåmelding av to deltakere fra Storfjord innenfor fristen, men 
ungdomsrådet må avgjøre om de vil sende noen og dekke kostnadene for 
påmeldinga, og i tilfelle hvilke to som skal sendes på vegne av SUR. 
 
Behandling: 
 
Kandidater som meldte seg for å delta: 
Ida-Kristin 
Rebecca 
Vebjørn 
 
Skriftlig avstemming: 
Ida-Kristin 5 stemmer 
Rebecca 3 stemmer 
Vebjørn 6 stemmer 
 
Ida og Vebjørn reiser, Rebecca er vara. 

 
Vedtak:  Ida-Kristin Larsen og Vebjørn Karvonen representerer Storfjord 

ungdomsråd på Ungdoms- og generasjonskonferansen 6. – 7. mai 2013. 
Rebecca Ørnebakk er vara. 

 
 
 
Susanne Garden (s) 
Vebjørn V Karvonen (s) 
Christian D Larsen (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Stian W Forsaa (s) 
Eirik Holmen (s) 
Rebecca Ørnebakk (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 18.04.2013 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 


